
PROTOK6I NRL2/2OL7

zE wspOLNEGo postEDzENtA KoMtsJt GospoDARKt MtEJsKtEJ I ocHRoNy Snooowtsxa
ORAZ KoMISJI BUDZETU, RozWoJU I PRoMocJt MIASTA RADY MIASTA wtocIAwEK

z dnia 10 paidziernika 2017 roku
pod przewodnictwem radnego Pana Stanisfawa Wawrzonkoskiego,

kt6re odbyfo siq w siedzibie Urzedu Miasta Wloclawek sala nr 5.

Proponowanv porzadek obrad:

L. Sprawy orga n izacyjne:

a) otwarcie obrad,
b) stwierdzenie quorum,
c) zmiany do porzqdku obrad.

2. lnformacja na temat dzialalno6ci sp6tek za rok 2016: Saniko, MpEC, MpK, MpwiK,
Baza, MZO7.

3. Sprawy bie2qce iwolne wnioski.

Ad. 1

Sprawy orga n izacyjno-porzqdkowe,
w posiedzeniu, kt6remu przewodniczyl radnv stanistaw wawrzonkoski przewodniczacv
Komisii Gospodarki Mieiskiei i ochronv Srodowiska udzial wziqli czlonkowie obydwu Komisji
oraz zaproszeni goscie wg. listy obecnosci stanowiEcej zatqcznik do niniejszego protokotu. o
godzinie 9:00 Przewodniczqcy Komisji otworzyl obrady, po powitaniu czlonk6w Komisji oraz
gosci poinformowai, ie posiedzenie obu Komisji nastqpilo w zwiqzku z za interesowa n rem
radnych informaciq dotyczqcq dzialalnoici sp6lek. przewodniczqcy radny Stanistaw
wawrzonkoski poinformowal,2e podczas spotkania z przewodniczqcym Komisji Rewizyjnej
radnym J6zefem Mazierskim i Przewodniczqcym Komisji Bud2etu, Rozwoju i promocji Miasta
radnym Andrzejem Pafuckim zostalo ustalone wsp6lne posiedzenie tych Komisji w celu analizy
d zialalno6ci sp6lek.
Radnv Jaroslaw Chmielewski zwr6cil siq do przewodn iczqcego Komisji o stwierdzenie quorum,
ktore pozwoliloby na rozpoczgcie obrad. ponadto dodal, 2e jako czlonek Komisji Bud2etu,
Rozwoju i Promocji Miasta oraz pozostali czlonkowie tej Komisji chcieliby rozmawiac z
prezesami sp6tek, ale niestety nieobecni sE prezesi takich sp6lek jak: MpEC-u, Bazy i MpwiK.
wobec powyiszego radny Jaroslaw Chmielewski wni6sl o zdiqcie z porzqdku obrad trzecn
sp6lek izaproszenie prezes6w na kolejne posiedzenie Komisji celem zlozenia informacrr, a
nastqpnie poprosit o przeglosowanie tego wniosku, jeielijesr quorum.
Przewodniczacv Komisii radnv stanislaw wawrzonkoski poinformowal, 2e Komisja Gospodarki
Miejskiej i ochrony srodowiska ma quorum, natomiast Komisja Budietu, Rozwoju i promoc.lr
Miasta takiego quorum nie posiada, dodaiqc, ie Komisje mogq obradowai, poniewai nie beda
podejmowane decvz ie.



Radnv Dariusz Wesolowski stwierdzit,2e quorum jest niezbQdne, gdy2 nie jest to spotkanie
towa rzvskie.

Przewodniczacv Komisii dodal, 2e je2eli czfonkowie Komis.ji Budietu, Rozwoju i Promocji
Miasta nie 2yczq sobie wystuchania informacji, to jest ich wola.
Radna Ewa Szczepadska natomiast dodala, ie przedmiotowa Informacja wptynqla do Komisji
Gospodarki Miejskiej i Komisja zrobila uklon w stronq Komisji Bud2etu.
Radnv Janusz Debczvriski. powiedzial, ie ten temat wywola.l osobi6cie w ubieglym roku i

r6wnie2 w tym roku wnioskowal na Komisji Budietu, aby takie posiedzenie siq odbyro.
Przewodniczqcy Komisji BudZetu poinformowal pana Radnego, ie w uzgodnieniu z

PrzewodniczQcym Komisji Gospodarki ustalili wsp6lne posiedzenie na temat tej Informacji.
Radnv Jaroslaw Chmielewski zapytal o Dyrektor Biura Nadzoru Wla6cicielskiego i

Przeksztalcei, kt6ra byia nieobecna na poprzednim posiedzeniu i teraz tei jej nie ma.
Pani Magdalena Korpolak-Komorowska Zastepca prezvdenta odpowiedziala, ie pani Dyrektor
Biura przebywa obecnie na zwolnieniu lekarskim, ale przekazata wszelkie informacje
dotyczEce tego spotkan ia.

Radnv J6zef Mazierski w uzupelnieniu do wypowiedzi pana Radnego chmielewskiego, dooar,
2e rownie2 jest za tym, aby w posiedzeniu uczestniczyli prezesi. w miesiqcu lutym br. Rada
Miasta podiQla uchwafq, w kt6rej zobowiqzala Komisiq Rewizyjnq do przeprowadzenra
kontroli w zakresie nadzoru wla6cicielskiego nad dziatalno6ciq sp6lek miejskich ze !oo%
udzialem, dodaiqc,2e r6wnie2 Komisja Rewizyjna bqdzie chciata rozmawiai z prezesami i

uzyskai od nich odpowiedzi na pytania dotyczqce dzialalnolci sp6iek, wydatkow,
sponsorowania iw zwiqzku z powyiszym ma wqtpliwodci czy osoby oddelegowane bqdq mogly
udzielii odpowiedzi.
Radnv Jaroslaw chmielewski stwierdzil,2e na pewno dobrze siq stalo, ie na posiedzenie
przybyli przedstawiciele sp6lek, poniewa2 sq ciafem doradczym prezesa, ale niestetv
czlonkowie Komisji oczekiwali uczestnictwa prezes6w, poniewa2 oni podejmuiq wszelkie
decyzje, zostali powolani przez Radq Nadzorczq do pelnienia tej funkcji.
Radnv Dariusz Jaworski zapytal, czy prezesi przysla lijakqkolwiek informaciq, z jakiego powodu
bqdq nieobecni.

odpowiedzial, ie nie ma takiej informacji. wobec braku porozumienia przewodniczqcy Komisji
poinformowai, ie nie odbqdzie siq wsp6lne posiedzenie Komisji, proszqc jednocze(nre o
pozostanie na sali czionk6w Komisji Gospodarki Miejskiej i ochrony Srodowiska, kt6rycn
zapytaf, czy wyraiajq wolq dalszego obradowania.
Po przeprowadzonym glosowaniu 4 glosami ,,2a" radni - czlonkowie Komis.ii Gospodarki i

ochrony drodowiska opowiedzieli siq za n iekontyn uowaniem obrad, glos6w przeciwnych i

wstrzymujqcych siq nie stwierozono.



Na zakoficzenie prowadzqcy obrady PrzewodniczQcy Komisji Gospodarki Miejskiej i Ochrony

Srodowiska przeprosil zebranych przedstawicieli sp6lek za brak moillwodci om6wienia
material6w, jednoczeCnie informujqc, ie kolejne posiedzenie sie odbedzie, ale juZ nie wsp6lne.

Na tym protok6l zakoiczono.

5p. E.Pranil
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Obradom przewodnicryf


